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Helyben

Tisztelt Elnók Asszony!
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"%épes-e a Kormány többet tenni puszta ígéretnél?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

2002-ben Önök azzal hitegették az allergiában szenvedőket, hogy negyedére csökkentik a
parlagfűvel borított területek nagyságát . Ez nem igazán valósult meg!
A 2004-ben elfogadott határozatban megjelölt 1,5 milliárd forintos összegnek csupán a
töredékét biztosították a parlagfű-mentesítésre .
2005-ben azt ígérték, hogy 2008-ra a Balaton és a Tisza-tó környéke parlagfumentes lesz .
A 2006-os programjukban már csak azt ígérik ; „ Az embereket legjobban zavaró környezeti
problémák ellen, mint például a parlagfű terjedése, . .. összehangolt hatósági eréllyel lépünk
feL "
Önök egyik évben sem tartották be, amit ígértek!

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Valóban komolyan gondolják ezek után a parlagfű elleni védekezést?
2. Mit várhatnak Önöktől az allergiában szenvedő betegek három év ígérgetés után?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . augusztus 15 .

Dr. Selmeczi Gabriella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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